
Beslutningsreferat	Bestyrelsesmøde	–	Sejlet		
Tirsdag	den	16.	August	2016	

Deltagere:	Michael,	Tom,	Rasmus,	Sune	og	Jan	

	

1.	Gennemgang	af	beslutningsreferat	fra	sidste	bestyrelsesmøde.		
ü Opfølgning	på	alle	punkter	–	intet	at	bemærke					 	 	

	
2.	Varme-	og	vandregnskab	for	ejendommen	
ü Registrering	af	målerne	-	onsdag	den	24.	august	2016	kl.	8.00	–	16.00	–	varslingsseddel	er	

opsat	i	begge	elevatorer.	Beboere	skal	være	tilstede,	ellers	laves	aftale	med	3.	part	om	
sikring	af	adgang	til	lejligheden.		

	
3.	Halvårsregnskab:	Januar-Juni	2016	
ü Budgettet	er	overskredet	med	kr.	63.588,-.	Årsagen	skal	findes	i	uforudset	mange	

vedligeholdelsesudgifter	og	udkald	til	elevatorstop	samt	bygningsrådgivningshonorar	og	
advokathonorar	i	forbindelse	med	verserende	sager	om	fugt.	
Bestyrelsen	har	taget	det	til	notat,	og	følger	forsat	omkostningsbudgettet	tæt.			

	
4.	Dokumentation	til	Danske	Bank	–	husk	at	medbringe	en	kopi	

ü Michael	har	indsamlet	dokumentation	og	underskriver		

	
5.	Henvendelse	til	OHU	vedr.	skadeserstatning	og	5	års	gennemgang	
ü Keld	Overgaard	hjælper	forsat	bestyrelsen	med	at	finde	midler	hos	det	konkursramte	

Odense	Havneudvikling	til	Sejlets	5	års	gennemgang.	Keld	inviteres	med	til	næste	
bestyrelsesmøde	for	en	kortlægning	af	fremadrettede	muligheder.	

	
6.	Regning	vedr.	elevatorstop	i	nr.	12	
ü Nødudkald	i	forrige	weekend	kostede	kr.	12.000,-	(vores	service	giver	kr.	2000,-	i	rabat)	Der	

brugt	mange	timer	af	Kone.	@Rasmus	forfølger	denne	regning.	

	
7.	Tilbagevendende	fugt-udfordringer	i	og	omkring	altaner	–	Rasmus	

ü Vand	løber	fra	altaner	ned	langs	facaden	og	forbi	nedløbsrør		
ü Hauge	Smedie	har	i	flere	tilfælde	tilset	og	repareret	utætheder	i	”bundkar”	under	træ-

belægningen	på	altaner.	Bestyrelsen	er	opmærksom	på	det	kan	være	en	generel	
konstruktionsfejl	som	identificeres	endeligt	ved	senere	5	års	gennemgang.	

ü Vi	henstiller	alle	beboere	om	tillige	at	være	opmærksom	når	der	vandes	blomster	på	
altaner.	



8.	Eventuelt		
	
Skodder	på	altaner	

ü Der	indkøbes	en	midlertidig	stålwire	sikring,	som	distribueres	til	alle	beboere.		
Denne	SKAL	monteres,	indtil	der	findes	en	permanent	løsning	ved	den	kommende	5	års	
gennemgang.	

Beplantning	

ü @Sune	arbejder	på	løsning	med	manglende	bøgehæk	via	ejerforeningen	Promenaden	
og	bestyrelsen	har	givet	økonomi	til	blosterkumme	vinterplantes.		

	

	

Behandling	af	indkomne	emner:	

1.	Der	løber	stadig	regnvand	udvendigt	på	nedløbsrørene	og	ned	på	vores	terrasse.	

• Se	pkt.	7	–	afventer	5	års	gennemgang	

2.	Når	overboen	vander	blomster	og	vandet	løber	over	krukkerne/underbakker,	løber	det	ned	
på	vores	terrasse	?	

• Se	pkt.	7	–	beboerne	opfordres	til	”omtanke”	når	der	vandes	bloster	

3.	Der	er	stadig	en	"rislen"	tit	og	ofte	fra	radiatorerne	

• Erik	Granly	har	haft	tekniker	ude	og	tilse	problemet	–	bestyrelsen	lytter	opmærksomt	de	
kommende	uger.	@Jan	tager	dialog	med	Erik	Granly	om	løsning.	

4.	Det	blæser	stadig	ind	under/ved	gulvet.	Kommer	ud	mellem	gulv	og	fodpanelerne.	Gulvet	er	
altid	koldt,	måske	derfor	og	måske	derfor	den	store	varmeregning.	

• Det	er	et	kendt	problem	og	skal	udbedres	af	den	enkelte	lejlighed	ved	isolering	under	
gulvlisten.	Problemet	bliver	også	påpeget	i	forbindelse	med	5	års	gennemgang.	

5.	I	teknikrummet	sidder	en	Danfoss	Heat	Exchanger	(Redan).	Der	drypper	vand	ud	i	kassen	der	
dækker	den	og	det	har	der	gjort	længe	for	der	er	meget	kalk.	Har	hørt,	at	det	også	er	galt	i	
andre	lejligheder.	

• Bestyrelsen	er	hermed	blevet	gjort	opmærksom	på	varmevekslere	kan	have	til-kalkede	
ventiler,	der	giver	utæthed.	Alle	beboere	bedes	tjekke	op	på	dette,	da	det	er	den	
enkelte	lejlighed	ansvar.	Dette	gøres	ved	at	afmontere	den	grå	kasse	på	varmeveksleren	
i	teknikrummet.	(@Rasmus	undersøger	priser	for	udskiftning	af	varmeveksler)		

6.	Det	er	godt	nok	tit	galt	med	det	skraldesug.	Det	lugter	faktisk	altid	forfærdeligt	i	entreen	i	
stuen.	Vi	har	altid	vores	dør	åben,	ud	til	repos.	

• Skrivelse	er	tidligere	fordelt	til	alle	lejligheder	om	regler	for	brug	af	affaldsskakt.	
@Michael	har	renset	topventilator	i	skakt	(nr	14).	Der	implementeres	nyt	storsug	af	
Odense	Kommune	i	oktober	2016,	som	skulle	forbedre	situationen.	

	

	

	



7.	Vedr.	"Soldækket"	
Vi	er	stadig	irriterede	over	det	skarpe	lys	fra	elevator/trappe	opgangen	i	Soldækket.	Har	lige	
læst,	at	der	i	deres	vedtægter	står,	at	de	ikke	må	blænde	eller	mattere	vinduer,	men	så	kunne	
man	jo	ændre	på	lysstyrken,	så	man	ikke	generer	andre	med	lyset.	

• @Michael	har	tidlige	kontaktet	Finn	og	kontakter	igen	soldækkets	formand	Tanja	Brusen		
@Sune	tager	problem	op	i	Promenadens	bestyrelse		

	

8.	Cykelparkering	

Jeg	er	faktisk	også	irriteret	over	at	de	stadig	parkerer	deres	cykler	på	vores	gæsteparkering	og	
måske	også	deres	egen	gæsteparkering	samt	ved	trappen	ned	til	p-kælder.	Der	er	jo	plads	i	
deres	egen	cykelkælder	og	det	ser	altid	rodet	ud	og	vi	kigger	lige	ud	på	det.	Det	passer	ikke	
rigtigt	til	"eksklusivt	byggeri",	som	vi	jo	har	købt	det	som	:-).	

• Gæsteparkering	skilt	er	sat	op,	men	respekteres	ikke	-	@Sune	laver	sedler	som	på	
sættes	de	enkelte	cykler	og	cykler	(der	gentagende	gange	ses	på	gæste-pladsen)	flyttes	til	
kælderen.	

	

	

	
	

Næste	bestyrelsesmøde	hos	Tom	den	11/10-16	klokken	19.00	


